
Debatmøder i Solager A 

På vores generalforsamling den 20. februar 2022 besluttede vi, at vi som supplement til de mere formelle 

generalforsamlinger skal have en mulighed for at holde debatmøder. 

 

Formålet med debatmøderne er at skabe et forum for debat, som er mere frit og med tilstrækkelig tid end 

de formelle generalforsamlinger.  

 

Formålet er også at give mulighed for at samtlige foreningens medlemmer kan få mulighed for at deltage i 

debatmøderne, når alle får kendskab til, at debatmøderne afholdes. 

 

Formålet er også at understøtte de menige medlemmers muligheder for at tage initiativer om emner, som 

den enkelte finder vigtige. 

 

Samt at friholde bestyrelsen for opgaver, når medlemmerne selv tager initiativer til at håndtere emner, 

som er vigtige for medlemmerne. Bestyrelsens udsendelse af materiale til medlemmerne er aht. GDPR. 

 

Beslutninger træffes stadig på generalforsamlinger iht. vores vedtægter. 

 

Besluttet struktur for debatmøder 

Medlemmerne kan indkalde til ”debatmøde” i foreningen, hvor alt kan debatteres. De medlemmer, som 

ønsker at holde et debatmøde, varetager alle praktiske opgaver i forbindelse med debatmødet samt udar-

bejder en indkaldelse med en dagsorden og eventuelle bilag, som indkalderne ophænger i skabet senest 8 

dage før mødet.  

 

Indkalderne sender indkaldelsen med dagsorden og eventuelle bilag til bestyrelsen senest 10 dage før de-

batmødet, hvorefter bestyrelsen udsender indkaldelsen med dagsorden og eventuelle bilag på mail til med-

lemmerne senest 8 dage inden debatmødet.  

 

Indkalderne skriver referat af mødet, hænger det i skabet, og sender det bestyrelsen, som sørger for, at det 

bliver lagt på foreningens hjemmeside. 

 

Debatmøderne støttes hverken praktisk eller økonomisk af foreningen. 

 

 

 


